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Z A P I S N I K 

Sa III - (treće) redovne sednice Skupštine opštine Dragaš, održane: 21.03.2023. sa sledećim:                                                   

Dnevni Red  

1) Plan rada (nastavak IV tačke sa prethodne sednice), 

2) Godišnji finansijski izvještaj od 1. januara do 31. decembra 2022. 

3) Usvajanje Pravilnika o utvrđivanju procedure za davanje na korišćenje 

nepokretnosti opštine manje od jedne (1) godine, 

4) Eventualno, 

 

Uran Halimi: Poštovani delegati, dobrodošli na treću redovnu sednicu za 2023. godinu Skupštine 

opštine Dragaš, gde ujedno predložem i ovaj dnevni red. Zapisnik nemamo sa prošle sednice iz 

razloga što je materijal skupštine bio obiman. Da li neko želi da uzme reč u vezi dnevnog reda. 

 

Mehmed Spahiu – Pozdrav predsedniče, predsedavajući, poslanici i poslanice, mediji i građani! 

Pošto Upravi za obrazovanje nedostaje komisija za izbor direktora, u konsultaciji sa predsednikom 

i v.d. direktora za obrazovanje, a na osnovu zakona o preduniverzitetskom obrazovanju, član 35, 

tačka 1,2,3, o obrazovanju u opštinama Republike Kosovo, predlažem imenovanje komisije za 

izbor direktora i zamenika direktora u obrazovno-vaspitnim ustanovama u opštini Dragaš. 

Pojašnjenja o ovoj tački, predlog će dati v.d. direktora prosvete. Hvala vam! 

 

Uran Halimi- Hvala, gospodine Spahiu! Da li će neko drugi uzeti reč, povodom predloga za 

formiranje komisije za izbor direktora. Možete se prijaviti uz odluku o obrazovanju komisije. Hoće 

li mi još neko uzeti reč? Reč je zatražio g. Driton Ademi iz PDK. 

 

Driton Ademi – vala, predsedavajući! Pozdrav svima! Želeo sam da kolega, ako administrativno 

uputstvo dozvoljava, učestvuje kao skupštinski odbor, ko god da bude izabran. Odnosno, smemo 

li mi kao Skupština da učestvujemo u komisiji, u administrativnim uputstvima za izbor direktora? 

Ne možete da vi predložite, sve dok to ne se to dozvoli u administrativnom uputstvu, ako postoji 

administrativno uputstvo u kome mi Skupština dozvoljava da učestvujemo u izboru direktora, onda 

možemo da utičemo na to. Hvala vam! 

 

Jetmir Ajdini- Pre svega, dobro je da izadje v.d. direktora prosvete i objasni nam i da obrazloženje 

ovakvog formiranja komisije, a zatim nastavljamo. Hvala vam! 

 

Vetim Ramadani – Hvala predsedavajući, poštovani predsedniče, poštovani članovi skupštine, 

kolege direktori! Što se tiče pravnog osnova koji se odnosi na predlog za uvođenje dnevnog reda, 

postoji administrativno uputstvo broj 151/2020, o dužnostima i odgovornostima direktora i 
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zamenika direktora javne obrazovne ustanove, za preduniverzitetsko obrazovanje. u RKS 

procedure izbora i imenovanja, raskid ugovora i privremeno imenovanje, tačnije član 6, komisija 

za izbor, ako mogu da citiram, tačka tri člana 6 kaže: Komisija za izbor obrazovnih ustanova koje 

su zavisne od opština, ima sledeći sastav, tačka 3.1, dva člana opštine koje predlaže DKA i 

odobrava Skupština opštine. Prvi član je zaposlen u DKA, dok je drugi član kojeg predlaže DKA 

jedan od ova tri, što znači da moramo predložiti jedno od ovih polja. Nezavisni stručnjak za 

obrazovanje, direktor obrazovne ustanove visokog učinka ili predstavnik saveta roditelja na 

opštinskom nivou, u oblasti obrazovanja. Što se tiče našeg predloga, prvo idemo da vidimo da li 

je stavljen na dnevni red, a onda mogu da vam dam obrazloženje ove tačke. Hvala! 

Uran Halimi-Pauza… Hvala, direktore! Molim za pauzu od 15 minuta i pozivam Ured Skupštine 

da odštampa i podijeli ovo uputstvo svim delegatima. Vraćamo se nakon 15 minuta i nastavljamo 

sesiju. Hvala vam što ste čekali, zahvaljujem se Uredu Skupštine na usluzi koju je upravo obavila. 

Nastavljamo sa sesijom. Ako imate malo više vremena da pročitate ovaj vodič, ako nemate, hajde 

da nastavimo. 

Poštovani delegati, upravo sam postavljao pitanja u MALS-u, potvrdili su mi da ova AU važi i da 

je na snazi i da je to jedino uputstvo koje definiše komisije za izbor direktora. Možemo nastaviti 

dalje, hoće li neko uzeti reč za ovaj prijedlog? Reč je zatražio gospodin Sejdilar, a nakon njega i 

gospodin Jetmir Ajdini. 

 

Nedžmidin Sejdilar - Pozdrav svima, od kada smo preuzeli mandate, ja mislim da smo mi u 2021 

godini imali tri sednice, u 2022 godini 13 sednica i ovo je treća sednica u ovoj godini ukupno 19 

sednica, a još se nismo naučili da za svaku tačku dnevnog reda ili za svaki predlog tačke, mi 

dobijamo materijal sedam dana u napred. Ja mogu da razumem da neko iz opozicije dođe i predloži 

dopunu i izmenu dnevnog reda, Ali ne mogu da shvatim da vlast ne zna šta će sa sobom. Meni je 

stvarno neshvatljivo da vladajuća koalicija ne zna unapred šta da isplanira. Dođe ovde kao iz 

frižidera i ponude nam neke komisije za odabir direktora i tome slično. Ne pamtim ja do sada da 

smo imali i jednu sednicu a da nam niste na sednici dali nekakav materijal. Da li se radilo o 

budžetu, komisije, administrativno uputstvo. Mislim da je ovo totalno neprimereno i nedopustivo 

i neozbiljno. Zahtevam da se ova tačka dnevnog reda odloži za narednu sednicu. 
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Jetmir Ajdini- Zdravo opet! U ime poslaničke grupe VV tražimo da se prijedlog g. Mehmeta 

Spahiua odloži za narednu sednicu, zbog kašnjenja u dostavljanju materijala odbornicima, zbog 

nepoznavanja članova odbora, i sve što ima u vezi sa UA, da damo vremena poslanicima da 

pročitaju UA, i da se upoznaju sa članovima komisije koje će predložiti Uprava za obrazovanje. 

Hvala ! 

 

Shpetim Hajredini – Hvala predsedniče, pozdrav predsedavajući, poštovani sabornici, dragi 

građani Dragaša! Ja, kao šef grupe PDK, naravno, ne mogu podržati ovu tačku, koja nam je sada 

došla na raspravu i glasanje za ovu sednicu. Zato molim da se to odloži za narednu sednicu, da 

imamo detaljniji materijal, da se detaljnije upoznamo u ovom pravcu, a naravno da ćemo doneti i 

pravu odluku, ako nam bude dozvoljeno da o tome raspravljamo na sledeću sednici. Naprotiv, ako 

se samo nastavi i izglasa na ovoj sednici, mi kao grupa to nećemo podržati i protiv smo. Hvala! 

 

Uran Halimi- Hvala, gospodine Hajredini! Moram da istaknem da se Zakon o lokalnoj samoupravi 

radi o uvođenju tačke dnevnog reda, a unošenje se vrši samo kada je to od posebnog značaja, u 

opšte dobro za građane i veoma je hitno. Šta ti misliš? Takođe, AU je jasno naglasila način 

formiranja ove komisije, da li ćemo to odlagati ili ne je samo gubljenje vremena, jer procedure 

određuje AU, ne možemo ništa promijeniti ako to uradimo danas ili kasnije ovo mjesec. To su 

procedure definirane uputama koje već imate. Dobro, onda ću staviti na glasanje prijedloge, a na 

kraju ćemo staviti i dnevni red sa prijedlogom za uvođenje ove tačke. Reći ću vam da smo već 

završili sa predlogom za odlaganje, zar ne? Gospodin Spahiu je tražio reč. 

 

Mehmed Spahiu – Kada je u pitanju provođenje zakonitosti, moramo biti veoma odgovorni. Naš 

predlog se odnosi na sprovođenje zakonitosti, i ovde smatram da ne zavisi od volje poslanika da 

se to odloži ili ne. To je stvar koju ste vi kao skupštinari tražili da nam dostavite UA, 

Administrativno uputstvo nam je dostavljeno, vrlo jasno precizira šta se traži, čak i ako mi kao 

skupštinari odložimo ovu tačku dnevnog reda, mislim da nismo odgovorni i nismo na pravi nivo. 

Stoga predlažem, predsjedavajući, da se moj prijedlog uvrsti u prijedloge. Hvala ti! 

 

Uran Halimi-Poštovani delegati, oba zahteva imaju isti cilj, ako prijedlog koji treba nastaviti dobije 

većinu glasova, onda se prijedlog druge strane automatski odbija. Što se tiče zakonitosti ili ne 

zakonitosti ove odluke, mi to ne utvrđujemo, mi to šaljemo MALSU. Ako nije legalan, čak i ako 

ga obradimo, biće nam vraćen. Dakle, to nije nešto što je apsolutno, ovo može biti i drugačije. Reč 

je zatražio g. Agron Gashi iz AAK 

 

Agron Gashi - Onda vas pozdravljam prisutne, pozdrav predsedavajući, pozdrav predsednice i 

skupštinske kolege! Prethodno je govorio vd direktora koji je definisao na šta imamo pravo, a na 

šta nemamo. Rečeno je kratko, jednostavno, da kandidate i komisiju predlaže DKA. Jedan od 

čelnika koji pripada DKA iznutra, a drugi je kandidat kojeg je predložila DKA, ali smo to rekli sa 
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radnim učinkom u oblasti obrazovanja, a sa druge strane pomenuo je i savet roditelja koji takođe 

je tu uključen u razmatranje. I ne  treva da se stvara mnogo dilema sada, danas ili sutra ili na 

sledećoj sednici, kratko je i jednostavno da DKA predlaže kandidate i da mi moramo da 

sprovedemo procedure glasanja na ovoj sednici, to je sve. Hvala ti! 

 

Uran Halimi- Hvala, gospodine Gashi! Što se tiče procedura, nastavljamo da ih stavljamo na 

dnevni red. Onda prvo stavljamo na glasanje prijedlog da se ovo odgodi, ili stavljamo prvi 

prijedlog, jer je isti. Reč ima gospodin Samidin Xheladini. 

 

Samidin Xheladini - Pozdrav za sve prisutne! Predsedavajući, dali ste nam materijal o kojem treba 

da raspravljamo i razmotrimo. Imamo ga pred sobom, trebaće nam minut da pročitamo tačku 3.1, 

za dva minuta ćemo to moći da ispitamo i donesemo odluku. Mi smo za taj posao, mi smo izabrani 

da ispitamo sva pitanja. Poštovani kolega, na svakom sastanku se predlažu dvije-tri tačke dnevnog 

reda koje uopšte nisu bitne, sad kaže da ta tačka nije hitna. Naravno da je hitno, svako pitanje je 

hitno, mi smo tu da se pozabavimo tačkama, svima. Zato sam mišljenja da se stavi na glasanje, 

ako prođe, ako ne prođe dobro, minuta vremena, nema više. 

 

Uran Halimi- Bila su tri predloga, nije bio samo jedan, mi idemo na to, moramo da odobrimo i 

predloge, zavisi kako su predloženi, odnosno prvo smo stavili na glasanje predlog kolege Mehmeta 

Spahiua. , ko je za ovaj prijedlog za imenovanje ove komisije, za stavljanje prijedloga na dnevni 

red? Ko je protiv? Uzdržavanje? Onda smatram da sa 13 glasova za, 11 protiv i nula uzdržanih, 

prijedlog gospodina Mehmeta Spahiua prolazi. Nastavljamo sa dnevnim redom, imajući za tačku 

prijedlog za formiranje komisije za izbor direktora škola. Stavljamo dnevni red na glasanje, ko je 

za ovaj dnevni red? Ko je protiv? Uzdržavanje? Zatim 13 glasova za, 10 protiv i nula uzdržanih, i 

ovaj dnevni red prolazi. Nastavljamo sa prvom tačkom, imamo plan rada, nastavak četvrte tačke 

sa prošle sednice. Ko će uzeti reč u vezi plana rada koji ste već dostavili iz Skupštine. Ako nema 

ko da uzme reč, možemo da nastavimo red koji imamo iza sebe, prvo imamo direktora Uprave koji 

je na prethodnoj sednici izveštavao, da li će neko iz ove direkcije uzeti reč? Ako ne, onda 

nastavljamo sa Direkcijom za privredu, ako želite da date neko pojašnjenje, možete govariti. Da, 

iz proceduralnih razloga, moram skratiti red, kao što ste ranije izvijestili. Izveštaji postoje, oni su 

na dnevnom redu, osim ako neko ne uzme riječ i doda nešto, vezano za plan rada. Ne, ok. Iz ostalih 

direktorija, trebam li ih sve redom spominjati? Onda imamo DKRS, direktor neće više da govori, 

imamo Direkciju javnih službi, nemamo nijednog predstavnika, imamo urbanizam, ne, onda 

imamo Kancelariju za zajednice i povratak, nema posla plan, to je sve, najavljuju, nema ni rodne 

ravnopravnosti, imamo DKA, nema ga, imamo i zdravstvo. Ako ne, onda... u redu, hajde, možeš 

uzeti reč. 

 

Nedžmidin Sejdilar – Hvala! Čini mi se da se ovde ponekad ne razumemo, da li zbog prevoda ili 

u čemu je problem ne znam. Ovde imamo neodgovornost vlasti, da niko od direktora nema 

hrabrosti da dođe ovde na govornicu sa akcionim planom za 2023. I materijal, kako reče kolega, 
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imamo plan crno na belo, nemamo plan Kancelarije za zajednice, nisam video ni jedan plan u 

materijalu i nisam ga još pročitao. Ova današnja tačka pokazuje neozbiljnost i pokazuje da se moje 

reči ostvaruju. Kao što sam ranije rekao predsedniku, odbornici su ti slabi. Ne sumnjam u nameru 

i iskrenost predsjednika, ali se vidi da i najglasniji borci odustaju od svojih funkcija. Mislim da 

treba da pokažemo ozbiljnost prema građanima, čak je i gradonačelnik izašao i pokazao nam plan, 

imamo li plan za 2023. godinu ili nemamo. Imamo to na papiru, ne mogu vam verovati, da svaki 

dan date nam neke papire, uzimate papire, videli smo primer budžeta na prošloj sednici, vidjeli 

smo 5 vrsta budžeta, ovo je totalna neozbiljnost. Hvala! 

 

Nexhat Selaj – Pozra predsedavajući, kolege odbornici! Pratio sam vas, do sada pažljivo i vrlo 

dobro, predsjedavajući, što ste pozvali direktore direkcija da izvještavaju, da daju planove za 2023. 

godinu. Pošto ja već pripadam oblasti obrazovanja, želio sam da se javim ovdje, rekao da vidimo 

šta nam izveštavate i direktor, da direktor u njegovom odsustvu, 65 hiljada evra izdvojeno za 

srednju školu 'Ruzhdi Berisha', koji projekti postoje i šta će biti popravljeno. Imao sam i ja dosta, 

ali mi to nemamo ovde, neću da pričam, samo tražim obrazloženje za investiciju od 65 hiljada 

evra, ono što su planirali da izgrade. Druga stvar koja me uvijek muči je to što sam tražio, naišao 

na razumijevanje kod direktora, ali ga još uvijek nemam ovdje, u godišnjem planu za 2023. koji je 

obećao kviz znanja, nemamo ga u planu. Nemam od koga da tražim odgovor, ko bi mi dao 

odgovor. Zaustavio sam se na zdravstvu, kod direktora zdravstva, kada nema izvještaja za 2023. 

godinu, kada mi, prema vrlo pouzdanim informacijama, čak i iz vlastite potrebe koja je bila prije 

nekoliko dana, nemamo ili nedostaje sanitarno-higijenska oprema, uklj. papiri za čišćenje, 

dezinfekciju itd. Ako direktor ne može da izadje za govornicom, zamolio bih gradonačelnika, jer 

on pripada toj oblasti, šta je sa ovim tenderima, jedan tender je propao, drugi takođe propada, 

građani su u nevolji. Sami se snalaze za sanitarije, nemojmo govoriti o ostalim elementima. Imao 

sam više da govorim za obrazovanje, ali nije kolega ovdje. Malo bih stao, mali revanš gospodinu 

Mehmetu, rekao je da se ova šesta tačka mora preći, to je naša odgovornost. Odgovornost Mehmete 

nije naša, vaša je odgovornost da ste odredili dnevni red u okviru sednice, znači ovo nije naša 

odgovornost, vaša je to odgovornost, pa sam se malo uvredio, ali ovo sam morao da kažem . Hvala. 

 

Uran Halimi- Hvala, gospodine Selaj! Hoće li mi još neko riječ? Reč je zatražio g. Shpetim 

Hajredini. 

 

Shpetim Hajredini – Još jednom pozdrav svima! I moji prethodni govornici su rekli da bi direktori 

trebali biti malo ozbiljniji, i unapred uzeti riječ i predstaviti nam plan rada za 2023. godinu, iako 

ga imamo kao materijal, svi koji žele da ga pročitaju, a pročitali su , ali bilo bi moralnije i 

odgovornije da su kao dio njih došli na govornicu i malo detaljnije nam predstavili svoj plan za šta 

će raditi 2023. godine za dobrobit građana. Malo ću se povezati sa Upravom za poljoprivredu, 

direktorat za koji cu, ako sam na ovoj funkciji tri godine, uvijek ću nastojati da govorim, dok ne 

vidim da je ova direkcija na dobrom putu i da je blizu građana i zadovoljava njihove potrebe. U 

planu koji sam detaljno pročitao, vidio sam da sam u ovom planu prošle godine koristio izraz copy-
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paste. I ove godine je manje vise isto, samo su neke tacke skinute, dok ništa drugo nisam vidnije 

primetio. Ključni kriterijumi i dalje su isti kao i prošle godine, dok se potrebe i zahtevi građana 

mijenjaju svake godine. Zbog toga će se naravno morati promeniti neke stvari, koncentracija 

direktora i budžeta,mora bit usmerena na farmere, inače ćemo ići unazad. Ali u ovom planu je po 

meni ostalo isto od prosle godine i ne vidim neki veliki razvoj niti neki pocetak da ce 

poljoprivrednici ugledati svetlo dana, yelimo da vidimo da ova direkcija radi u njihovu korist, a 

tamo je nada da ne napuštaju sela, ne napuštaju svoje polja rada koja su veoma prometna. Ali, 

nažalost, i ove godine, na osnovu ovog plana, vrlo sam skeptičan da će doći do promene i da će to 

uticati na nešto na dobrobit građana koji se bave stočarstvom i poljoprivredom. Nastavljam, pošto 

ovdje imamo i direktora finansija i mi smo u istoe profesije. Pročitao sam i plan rada direktora 

EFZH-a, pa ću se malo fokusirati na devetu napomenu, poštovani direktore, pripremu i izradu 

strategije lokalnog ekonomskog razvoja. Dobro, znamo da smo u vremenskom periodu 

pripremanja plana i za 10 godina. Ali u opisu planiranih zadataka nisam primetio nikakav rad u 

vezi sa ekonomskim razvojem. Što se tiče ostalih tačaka i kriterijuma, da, oni su u redu. Još nešto 

što mi je zapalo za oko je raspodela faktura poreza na imovinu za februar-mart, ne znam da li ste 

počeli da izdajete račune ili niste, da li bi bilo lepo da mi odgovorite, ako ste počeli dobro, ako ne 

, ovo vredi govoriti. Takođe, upravo sam primetio, ovo je verovatno jezički propust, ali mi je i ovo 

zapalo za oko i nije delovalo kao pravi opis, u 27. tački ove podele koju ste napisali, pregled 

izveštaja o realizaciji budžet za period januar-septembar 2023. Ne znam da li je pregled adekvatna 

reč, bolje bi bilo pripremiti ili tako nešto nego pregledati, tako da se ova riječ po mom mišljenju 

mora ukloniti i zamijeniti prikladnom recju. Za ostalo je sve u redu i neka Bog da da se ostvari 

kako ste planirali. Uprava za zaštitu, spašavanje i javne službe za 2023. godinu. Ako imamo 

direktora ovde, samo kratko pitanje, da li je moguće da nam da odgovor zašto je došlo do povećanja 

računa iz Ekoregije, oni su jako naduvani računi sada za preduzeća i podijeljeni su po grupama, 

jako su visoki kada se zna da su građani sada u finansijskom kolapsu, sada je i ovo opterećenje 

urađeno, ako direktor ima mogućnost da odgovori na ovo pitanje, bilo bi dobro, zašto je došlo do 

ovog povećanja. Znam da je nafta razlog, ali nafta je sada pala i mora se ponovo doneti odluka i 

ove će se malo smanjiti. Kancelarija za zajednice i povratak je takođe rekla kolegi da mi uopšte 

nemamo plan rada i da ne znam šta će ovaj direktor raditi 2023. Takođe, nešto što sam primetio 

nije u redu, većina planovi rada nisu potpisani, bolje je potpisati i protokolirati planove rada, iako 

ne sumnjamo da ih pripremaju i finaliziraju sami direktori, ali je legalno da budu potpisani i 

protokolirani, kao neki od direktora koji su nam dali vrlo potpun i detaljan plan rada. Hvala! 

 

Jetmir Ajdini- Pozdrav ponovno! Kada govorimo o finansijskom izveštaju za ovu godinu 

opštinskog budžeta, vidimo da većina direktora nije prisutna, a ni oni koji jesu ne uzimaju reč i ne 

objašnjavaju projekte, da građanima kažu gde će biti potrošen.opštinski budžet. Niko od njih nam 

nije dao nikakvo objašnjenje o kojim projektima je reč, gde će se ulagati, osim nas kao skupštinara 

koji imamo podatke, rekao bih da imamo samo materijal, građani nisu u potpunosti obavešteni od 

nadležnih direkcija gde oni će opštinska vlast trošiti opštinski budžet. Hvala! 
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Uran Halimi- Hvala, gospodine Ajdini! Direktor je tražio riječ...ako nema drugih pitanja, 

definitivno, ima li još neko ko bi želio razgovarati pre nego dođe direktor za privredu i finansije? 

Onda, direktore, možete razgovarati. 

 

Qamil Kolloni – Pozdrav predsjedavajuci, pozdrav delegatima, svima prisutnima i vama medijima, 

pozdrav predsjedavajuci! Drago mi je da su delegati postavili neka pitanja, da pređemo od 

racionalizacije vremena do plana koji je zapravo predstavljen u opštim rubrikama, a koji imate 

ovde i imate priliku da pročitate, da se ne dupliramo da pravimo razmatranje dva puta, hajde da 

počnemo. Ali zaista, tamo gde imamo bilo kakav propust, bilo bi dobro da ukažemo na to da bi 

mogli da radimo, možemo i to elaborirati. Uopšte se ne ustručavamo doći ovdje da kažemo, 

razgovaramo i prezentiramo plan. Ali imajući u vidu da svi imate taj plan kod sebe i da ste ga 

pročitali, kako vam ne bismo oduzimali previše vremena, ostavili smo ga da ide sa interaktivnim 

pitanjima, možete pitati, a mi možemo odgovoriti. A taj plan ima neke zakonske konture i zakonske 

rokove iz kojih ne možemo izaći. Što se tiče Shpetimovog pitanja o strategiji ekonomskog razvoja, 

Shpetim, ove godine ističe rok za Plan razvoja opštine, imamo zahtev koji trenutno tražimo, tražili 

smo i pomoć ministarstva jer je ovaj godine realizovati Plan ekonomskog razvoja opštine Dragaš. 

U okviru ovog plana pojavljuje se i strategija ekonomskog razvoja i profil opštine, a sada i od 

Ministarstva turizma, koje je nastalo kao najnovije ministarstvo, traži se i strategija razvoja 

turizma. Sve to ide u paket i potrebna nam je firma koja ima stručnost u ovim oblastima, da 

realizujemo plan jer imamo prvi, veoma dobar plan koji je napravio UNDP, a nažalost ističe ova 

godina i treba nam novi plan. Tražimo donatore, tražimo i organizacije koje imaju stručnost u 

ovom pravcu i vjerujem da to nismo izgubili iz vida. Što se tiče toga da u planu razvoja nemamo 

nikakve veze sa pitanjem ekonomskog razvoja, politike koje su orijentisane ka kapitalnim 

investicijama, u stvarnosti, na kružni način, znate da one utiču na ekonomski razvoj. Međutim, da 

bismo bili skromni i da ne budemo stidljivi, mi u kancelariji EU smo uspeli da trazimo kancelariju 

za razvoj turizma, takođe i za ekonomski razvoj, direktno u prvoj fazi, mi smo u drugoj fazi i 

nadamo se da ćemo proći ovu, spremni smo da ulažemo oko pola miliona evra. Očekuje se da će 

ove godine to biti realizovano i ne želimo da to predstavljamo u planu rada sa nagađanjima, ali 

onog trenutka kada to budemo konkretizovali, videćete i vi. Što se tiče distribucije faktura, do sada 

je bila praksa da su deo faktura delili radnici poreza na imovinu, ove godine imamo ugovor sa 

Kosovskom poštom, a sve račune izdaje Vlada Kosova. od poreza na imovinu, distribuiraju se 

poštom i pozdravljamo sve primedbe od 31. marta do 15. aprila. U stvarnosti su neke fakture počele 

da se izdvajaju, nailazili smo i na primedbe zbog tehničkih grešaka, bilo iz pošte, bilo iz Vlade, 

nismo dobili adekvatan odgovor. Tražili smo da nam daju objašnjenje, ima slučajeva da nam isti 

klijent predoči dvije fakture, može biti greška u Vladi, jer ima i ljudi, ali mogu i duplirati u pošti, 

na onog momenta kada ih dodaju ja sam ih podijelio u kovertama, ali i ovo nastavljamo prenositi. 

Kapitalne investicije, doktore, hteo sam da odgovorim vrlo jednostavno, vi ste kao delegati 

odobrili kapitalne investicije prošle godine i to je odobrila Vlada. Sad postavljate pitanje kada to 

danas nije na dnevnom redu, ako želite da dobijemo pregled, da ga pročitamo, od prve investicije 

do posljednje. 
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To bi bilo previše. Mislim da su iste kapitalne investicije, koje su bile za svaku direkciju posebno, 

prošle godine odobrene od strane delegata i ove godine isto. Iza sebe imate materijal, vjerujem da 

ste toga svesni i u sećanju da znate da ste odobrili sva kapitalna ulaganja za ovu godinu. A ako 

počne na svakoj sednici i izađemo van dnevnog reda, tražimo nešto drugo, mislim da nismo dobri 

s vremenom. A ako vam treba, mogu dobiti i listu, za svaku investiciju posebno, i novčanu 

vrijednost, i možete ih vidjeti sve. Mislimo da smo ponudili plan za koji ste vi kao delegati svesni, 

da pored svakodnevnog rada imamo i nekoliko pravnih stubova sa kojima svaka direkcija 

funkcionira i deluje. Stoga mi je drago da ako ste iz tih planova rada direktora primetili da imate 

razloga da postavljate pitanja, bilo bi dobro da postavljate pitanja i postepeno razrađujemo pitanja 

koja su nam potrebna. Hvala! 

 

Samidin Xheladini - Dragi prisutni! Izvještaj o radu i plan sa izvještajem o radu imali smo dva 

dana da ga razradimo i to je bilo jako dobrodošlo, ali u planu rada imamo obavezu da predložimo 

da se svi, ako ima propusta, slabosti, čak i Vladi i direkcijama ugrade u rad. plan za 2023. Nema 

konkretnog predloga. Izveštaj je obiman i ima 134 stranice na albanskom jeziku, dok manjinski 

deo sadrži manje, zbog prevoda. Ovdje je spomenuto, između ostalog, prošlo vreme, trebamo biti 

oprezni, prošlo vreme, sadašnje i buduće vreme. U izveštaju o radu Kancelarije za zajednice, 

prošlost, sadašnjost i budućnost su veoma odlučujući. Prošlo vreme označava aktivnosti koje su 

završene, a buduće ono što je predviđeno da se realizuje. Recimo, borba protiv bilo koje vrste 

diskriminacije u našoj opštini, odnosno u budućnosti, jeste ravnopravna zastupljenost zajednica u 

opštinskim institucijama. Buduće vreme je o budućim aktivnostima. Održiv povratak raseljenih i 

repatriranih lica, opet buduće vreme, odnosno za budući plan. Prikupljanje podataka o položaju 

manjina i njihovim potrebama, ostvarenje procenta u obrazovanju, raspodela budžeta, predlozi za 

kapitalna ulaganja, odnosno u budućnost, sve to, ravnopravna upotreba jezika, informisanje 

građani i demografija, znam ovu demografiju, koja je napisana. Dakle, radi se o, kada ga čitamo, 

trebalo bi da znamo, prošlom, sadašnjem i budućem vremenu, odnosno evo mene je dirnulo kada 

je neko rekao da nema plan rada, i bio sam primoran da ga još jednom pročitam. Nedžmidini je 

napomenuo da nema plana, plan je vrlo konkretan, ali on ga nije pročitao, izvinjavam se, neka 

pažljivo pročita. 

 

Uran Halimi- Hvala, g. Samidin Xheladini! Želi li još neko da uzme reč? Ako ne, onda stavljamo 

na glasanje, radi se o prvoj tački za plan rada, ko je za ovaj plan rada? Ko je protiv? Uzdržanih? 

Imamo 12 glasova za, nula protiv i 8 suzdržanih. Prva tačka dnevnog reda je usvojena. Nastavljamo 

sa drugom tačkom, imamo godišnji finansijski izvještaj od 1. januara do 31. decembra 2022. Onda 

vas pozivam da uzmete reč, ako postoji neko ko želi da govori. Ako niko od članova skupštine ne 

želi da govori, pozvao sam direktora da nam manje-više izvještava. 

 

Qamil Kolloni – Poštovani delegati još jednom pozdrav! Ne moram da igram ulogu i da čitam ovaj 

Izveštaj, verujem da ste ga svi pročitali, pokušaću da vam dam neka pojašnjenja samo u kratkim 

crtama. Mogu vam reći da je to jedan od najprogresivnijih izveštaja u poslednjih nekoliko godina 
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koji ima ova opština, opština Dragaš. Ne govorim ovo za hvalu, desilo se to što se desilo. Ovaj 

izvještaj je u okviru SIMFK-a, svi podaci se ne mogu menjati, oni su u sistemu, takvi su. Što se 

tiče, generalno, u izvještajima ste imali priliku da dva dana dajete opomene, za rad, nerad, 

raspodelu sredstava, neraspodelu sredstava, ostao mi je samo jedan odgovor bez davanja , s 

obzirom da je za 17 hiljada eura bilo dosta rasprave u školi Brod, danas imate u izvještaju, možete 

pročitati da ta sredstva nisu otišla kompaniji, privrednom subjektu, a ta sredstva pretvorio u višak, 

pa nije bilo dobro stvarati nered i praviti politika ovde, čak i napadati na direktora prosvete na toj 

sednici. Nisam hteo da individualizujem, bitno je biti korektan u ovim stvarima, jer 17 hiljada evra 

je jako velika suma, a sada u izveštaju imate priliku da vidite do detalja da su se ta sredstva 

pretvorila u višak a sredstva koja je CIMIC uložio su za pohvalu i ta investicija do danas je u redu. 

Vjerujem da imamo stalne razgovore u svakoj sesiji, mislim da su iscrpljena pitanja, ako imate 

nešto konkretnije, možemo vam dati konkretnije, ali ti podaci su činjenični podaci koje ne možemo 

promijeniti ni vi ni mi. Ovo su transakcije koje su se desile tokom 2022. godine. 

 

Uran Halimi-Hvala, reč ima Nexhat Selaj 

 

Nexhat Selaj – Hvala još jednom! Sad ne razumem mnogo stvari, dobro, ne moram se ovako 

izjašnjavati, ali ova sednica se ovako reflektuje, predsednik kao odgovoran za ceo ovaj kabinet, 

nedostaju direktori, moraju da nam daju odgovore. Pitao sam ga za odgovor za 65 hiljada evra za 

školu "Ruždi Beriša", kakva je to investicija pre nego što se izgradi. Imamo 5-6 projekata koje 

imamo, može li neko da nam kaže šta je pred nama. Za kviz znanja koji govorite, zahvaljujem 

gospodinu Qamilu što sa snagom koju ima, izlazi i raspravlja i ima razumevanje za naša pitanja. 

Ostali direktori, ko  će nam dati odgovor, pitao sam vas kao doktora,  u zdravstvu da li nema šta 

da se priča, rekli smo da nedostaje i sanitarno-higijenske opreme, sa tendera znam da propao je, 

sad drugi dio tendera šta se dešava. Qamil samo malo, podsecanja radi, koliko je bilo ovih 17 

hiljada i 800 eura, ovi Qamil mi razumijemo da je novac mozda bio u visku, proslijedio si nam 

materijal, ali ono sto se tada raspravljalo se podrazumeva kao baceni novac, suficit, u 

medjuvremenu je izveo nemacki CIMIC radove, za ono vreme je bilo tako, sad ste proizveli 

materijal da je novac vracen, sve je u redu. Molim direktore da izađu i govore svako na polju 

delovanja, da imamo elemente za razgovor. Dokle god nemamo direktore, o čemu da pričamo. 

Hvala! 

 

Uran Halimi- Hvala, gospodine Selaj! Što se tiče tog pitanja za kviz znanja, imamo i v.d. direktora 

za obrazovanje ovde, verujem da mogu dati odgovor. g. v.d. iz DKA, možete li nam dati odgovor? 
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Vetim Ramadani – Hvala predsedavajući, dragi članovi Skupštine! Poštovani profesore, što se tiče 

vašeg govora koji ste nam apostrofirali, što se tiče toga da mi direktori nismo ovde na skupštini, 

smatram da su najveći dokaz snimci, svi direktori su ovde prisutni na skoro svakoj sednici. Koliko 

god se trudimo, imamo informacije, raspravljamo, raspravljamo, tražimo rešenja, ponekad 

prihvatamo kritike, odgovaramo, vjerujem da radimo sve u kontekstu poboljšanja upravljanja. 

Nismo savršeni, ali svejedno dajemo sve od sebe da radimo i realizujemo naš plan rada koji smo 

kao lokalna samouprava planirali na vreme. Što se tiče ulaganja u DKA, odnosno u školu "Ruzhdi 

Berisha", koju ste ranije spomenuli, pošto sam nov kao v.d. direktora obrazovanja, da Vam 

istaknem da je svrha izdvajanja ovih sredstava bila renoviranje prostora koji se nalazi u sredini 

gimnazije "Ruzhdi Berisha", vjerujem da dobro znate o kom delu je riječ , radi se o hali koja je u 

planu, s obzirom da je projektantsku kucu vec proglasila pobednika od strane Kancelarije za 

nabavke, vrlo brzo verujem da ce sledece nedelje izaci da izmere na terenu i izrade detaljni projekat 

I pored ovih, još jedan deo koji će ostati iz tih sredstava, biće orijentisan na uređenje zelenih 

površina u Gimnaziji "Ruždi Beriša". Što se tiče higijenskih proizvoda, nabavke materijala i 

situacije u zdravstvu, ugovor koji je važio je istekao, rok za reklamacije ističe prekosutra i on je 

potpisan, pobednik je već poznat, ali još uvijek postoje zakonski rokovi koji moramo poštovati, a 

sa firmom je potpisan ugovor koji će obezbediti jednogodišnju nabavku higijenskog materijala, ne 

samo za QKMF, za opštinsku upravu, DKA, sve osnovne škole i srednje škole. Treba napomenuti 

da je pitanje higijene i situacija u zdravstvu zahtevnije, potpuno se slažem sa Vama, a malo i 

kritičnija, pošto se nivo čistoće svuda mora poštovati, ali u domovima porodične medicine mora 

biti na nivou iznad standarda, ali to će biti ispravljeno vrlo brzo. Hvala! . 

 

Uran Halimi- Hvala ti! Koliko sam shvatio, pitanje je vrlo konkretno, u obećanju kviza znanja, 

kviz znanja je pomenut dva puta, ali to ne kvari rad. Hoće li mi još neko uzeti reč? G. Shpetim 

Hajredini je zatražio reč. 

 

Shpetim Hajredini – Zato još jednom pozdrav svima! U protekle četiri godine, kad god nam je 

dolazio godišnji finansijski izvještaj, ove moje kolege koje danas imam, uvijek je jedan od njih 

išao na troškove i robu, a vi ste ovdje uzeli cifre, pogledali ih i uporedili sa prethodne godine. 

Uvijek sam govorio da je ovo gotov finansijski izvještaj, bio dobar ili loš, gotov je i ne možete ga 

više mijenjati. U ovom trenutku ovaj izvještaj za mene, ove brojke su najbolje moguće, a budžet 
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je implementiran kako je najbolje moguće. Rekao sam na početku da ću vam čestitati ako na kraju 

godine to premašite i dobijete grand performanse za rad. Naravno da držim reč. Želim Vama i ako 

Bog da da i naredne godine dođete na isti nivo, jer ovaj novac pripada narodu i vraća se narodu, 

bilo u njihovu korist ili ne, ali uvijek vjerujem da su planovi i namera dobra. Ako Bog da, i ove 

godine ćete naravno opet ostvariti i ostvariti budžet i imati koristi od granta za učinak, a ja neću 

ulaziti sada da čitam brojke, jer sam se tome protivio zadnje četiri godine i neču sada da vas 

kritikujem zašto je došlo do ovih povećanja, kada i sam razumem odakle ta povećanja dolaze. Zato 

ćemo, ako Bog da, i sledeće godine biti zajedno, a ove godine to znači da će se ostvariti i realizacija 

budžeta u celini, mnogo veća od ovogodišnjih 90% ili koliko je bilo, a ono malo građana koji su 

preostali, do kraja godine ovi nedostaci će biti popunjeni. Hvala! 

 

Nedžmidin Sejdilar – Pozdrav svima, došlo je vreme da izvršna vlast preda račune narodu, gde je  

novac i kako je novac potrošen. Ja sam pažljivo analizirao neke stvari, ovde ima nekih nejasnoća 

za koje bih tražio da nadležni direktor nam odgovori na sledeća postavljena pitanja. U izveštaju 

troškova na ugovorene usluge potrošili ste oko 80.000 EUR, na šta se tu konkretno misli. Ovde se 

pominju i troškovi članarine oko 11.000 EUR, interesuje me o kakvom se članarini radi. Zatim ste 

na nameštaj manje od 1.000 EUR potrošili oko 40.000 EURA, o kakvom se nameštaju radi i šta 

ste kupovali. Na kompjutere manje od 1.000 EUR potrošili ste oko 25.000 EUR, želim da znam 

gde ste kupovali te kompjutere i za koje namene. Medicinsko snabdevanje oko 68.000 EUR. 

Pretpostavljam da se radi o lekovima, takođe me zanima gde ste ta sredstva potrošili. Nafta za 

grejanje potrošili ste  oko 127.000 EUR, zatim potrošili ste drva za ogrev oko 200.000 EUR. Ako 

imamo u obzir da je zima bila blaga a troškovi struje anormni, zanima me kako ste uopšte to uspeli 

da potrošite. Gorivo za agregate oko 5.000 EUR. Pretpostavljam da opština nema više od 10 

agregata, što bi došla po 547 EUR po agregatu. Ako uzmemo u obzir da jedan agregat dnevno troši 

na jedan sat 1 litar, ja mislim da naša opština nije bila u tolikom vremena sa nedostatkom električne 

energije. Gorivo za vozila oko 79.000 EUR. Ako uzmemo srednju vrednost od Euro i po po litru 

goriva i sve to podelimo sa srednjom vrednošću potrošnje goriva vi ste sa 27 opštinskih vozila 

prešli oko 600 hiljada km, što bi značilo ako izračunamo prosečnu brzinu vožnje na Kosovu od 80 

km na čas, to znači da se vi još vozite. A ne vidim rezultate povodom toga. Oko 31.000 za 

održavanje tih vozila, oko 37.000 snabdevanje kancelarijskim materijalom. Pretpostavljam da u 

kancelarijski materijal spada papir, toneri, hemisike i slično,. Ako i taj kancelarijski materijal 
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pretvorimo pola u papir onda ja ne znam gde su vam arhive. Jer je to gabaritno velika količina 

papira. Na subvencije ste potrošili oko 388.000, tu ste subvencionisani mnoštvo nevladinih 

organizacija i od svih tih nevladinih organizacija samo oko 8.000 EUR dali nevladinim 

organizacijama iz Gore. Meni je zaista žao što ovde nije šef kancelarije za zajednice da nam kaže 

da li je budžet za subvencionisanje procentualno i proporcionalno potrošen. Poštovani direktore, 

mislim da građani naše opštine zaslužuju da im odgovorite na sva ova postavljena pitanja. 

 

Uran Halimi - Hvala, gospodine Sejdilar! Hoće li mi još neko uzeti reč? Reč je zatražio g. Mehmet 

Spahiu iz LDK. 

 

Mehmed Spahiu – Zdravo! S obzirom na to da se raspravlja io troškovima budžeta koji iznose više 

od 10 miliona evra, hteo sam da postavim nekoliko pitanja direktoru, samo da ugasim radoznalost, 

jer su mi neke stvari izgledale malo neprihvatljive. Izdaci za robu i usluge, šifra 13620, u 2022. 

godini potrošeno je 2.615, idem sporije, u 2021. godini 5.989 eura, au 2020. godini 61.611 eura. 

Održavanje lokalnih autoputeva, šifra 1432, 2022. godina 2.165 eura, 2021. godina 7.700 eura, 

2020. godina 78.800 eura. Subvencije za pojedinačna davanja u 2022. godini potrošeno je 

178.667,50 eura, u 2021. godini 103.892 eura, a u 2020. godini 542.675 eura. To su potpuno 

neshvatljive brojke. To su bila pitanja koja sam postavio direktoru. Hvala! 

 

Samidin Xheladini - Dragi prisutni! Još jednom se zahvaljujem kolegi koji je aludirao, da je istina, 

i vi morate biti konkretni, kritični i komparativni, jer je to za dobrobit građana, naravno. Pročitao 

sam stranicu 11, i to me je jako ohrabrilo, pogledajte tabelu koja ima pune dvije stranice, pogledajte 

projekte, planirani budžet i utrošen iznos. Vidite, svaka suma je znacajna iako je to planirala bivsa 

vlast a inflacija je bila preko 35-40%, ova vlada je uspela da ugovori i ustedi planirani budzet u 

svim oblastima, u svim projektima, nigde nisam video nista da ima dodatni novac u realizaciji. 

Takođe je dobrodošlo, iako postoji inflacija, stvarni iznosi su na predviđenom nivou. Hvala! 

 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Dželadini! Hoće li mi još neko uzeti reč? Reč je zatražio? Za minut, 

odgovor gospodin Shpetim Hajredini. 

 

Shpetim Hajredini – Poštovani kolega Samidin Dželadini, poštovanje prema vama, znate, mi 

kritikujemo u trenutku kada bi trebalo da se kritikujete a ja nisam tip koji stvari koje razumem 

pokušavam da povećam i možda dobijem političke poene, jer da, predstavljam građanima da je 

više utrošeno na plaćanje drva za škole, kada znamo kolika je bila cijena otkupa drva ove godine, 

a koja je bila prošle godine. Ja sad izlazim i pravim poređenja i kažu mi da nije u redu, ali ja sam 

sada u opoziciji i u pravu sam, ali mi savest ne dozvoljava, ne mogu da napravim taj gest. Kad 

izađem ovdje, prihvatim riječ, shvatim to za nešto dobro, čak i za nešto što ima osnovu, inače to 

ne prihvatim i uopšte ne izlazim. Što se tiče ovog drugog koji ste ovde rekli, ovo nije, niste 

razumeli, ili niste hteli da se pohvalite, u opisu projekata za kapitalna ulaganja, da ste rekli da je 
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planove napravila prethodna vlast dok oko iznosa ste uspjeli upravljati njima . Slušaj, ti dobro 

znaš, imaš puno mandata, ali ne znam koliko si zauzet poslom. Zadnje četiri godine radim sa 

preduzetnicima i znam kako te stvari idu. Trenutno je planirano, ovde uzimamo primer koji je 

malo veći, planirano je 186.000 za asfaltiranje puta Restelica-Strazimir, a pušteno je 119.955. 

Kada kompanija završi radove kako je planirano, plaćanja moraju biti izvršena u potpunosti. Dok 

komisija za ocenjivanje to ocenjuje kao nedovršeni posao u celini, onda daje ocenu da je ovaj iznos 

adekvatan samo za te radove, a ostali radovi nisu završeni i iz tog razloga se ne oslobađa ukupan 

planirani iznos. Dakle, ovo nije ono što ste dali kao pohvalu ili kao veštinu, već je to zato što se 

posao ne dovršava u celini, a pušta se samo deo za koji se misli da je završen posao u tom projektu. 

Hvala! 

 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Hajredini! Govornik, g. Bexhet Xheladini, zatražio je reč, a za 

njim i g. Agron Gashi. 

 

Bexhet Xheladini – Poštovani predsedavajuće, zameniče predsedavajućeg, delegati, mediji! Ranije 

je postavljeno pitanje o subvencijama. Opština Dragaš je prošle godine izdvojila oko 400.000 evra 

subvencija, od čega je 100.000 evra izdvojila kancelarija gradonačelnika, blizu 100.000 evra 

Direkcija za poljoprivredu, 50.000 evra Direkcija za obrazovanje100,000 evra,  Uprava za kulturu, 

omladinu i sport. Vi znate da kada se dele subvencije, ima mnogo subvencija koje se prave sa 

kulturnim manifestacijama, koje su zajedničkim sredstvima, ne dele se i nisu u procentima. Moram 

samo reći da svi oni koji su tražili subvencije od kabineta gradonačelnika, za lekove, za bolesti, za 

ostalo, 99% nevećinske zajednice koji su tražili, nisu odbijeni, dobili su ih. Takođe, na DKA, svi 

oni studenti koji su konkurisali za stipendije, nijedan pripadnik nevećinske zajednice nije odbijen, 

bez obzira da li ispunjavaju uslove i kriterijume. Takođe, u Upravi za poljoprivredu, gdje su 

dodijeljene subvencije, svi podnosioci zahteva iz nevećinske zajednice koji su se prijavili i dobili 

subvencije u iznosu od 90 hiljada eura, dobili su subvencije i nisu odbijeni. Čak iu DKRS, sve 

NVO ili udruženja ili sportski klubovi koji su zatražili subvencije u DKRS od nevećinske 

zajednice, nisu odbijeni, već su razdvojeni, osim jedne NVO koja je konkurisala sa još jednom 

NVO za isti projekat, obema nije moglo da se da, iz razloga što se radilo o jednom projektu.  

Mehmeti je pomenuo iznos od 500.000 eura i neke razlike u dodjeli subvencija, to su subvencije 

koje je vlada dala tokom pandemije, to nisu novac opštine nego vlade, čak i tada je opština 

upravljala i raspodijelila te subvencije na ljudi, tada su bile i poplave, a to je razlika između godina 

koja je vrlo apsurdna. Sto se tice drva, znate kolika je razlika u cijenama drva, na pocetku kada 

smo preuzeli vlast, jer su drva bila potrošena, kupili smo metar drva za 37 eura, na kraju smo kupili 
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metar drva za skoro 80 eura.razlika je veća od sto posto, pa je iz tog razloga potrošeno više 

sredstava, ali drvo nije potrošeno, drva su samo kupovana, drva su potrošena koliko je trebalo, s 

obzirom da zima je bila ove godine meka,a ove godine cemo manje kupovati drva,kupljeno je i lož 

ulje,ali to ne znači da je potrošeno, da ulje postoji, ima i razlike u ceni su normalne, od 1 eura do 

dobili smo 1,58, dakle za 0,50 centi  postoji razlika. Što se tiče higijenskih sredstava koja 

nedostaju, direktor Uprave je zaboravio da kaže, prošle godine smo raspisali tender i proglašena 

je pobednička firma. Pobednička kompanija je ušla sa vrlo jeftinom cijenom, čak i trenutno, 22. 

decembra, bila je suzdržana, a mi nemamo vremena za raspisivanje drugog tendera, jer fiskalna 

godina treba da se završi. Mi smo kaznili tu firmu, kancelarija za nabavke je kaznila sa 5.000 evra 

koliko zakon dozvoljava, i ove godine smo raspisali tender i sada će u roku od nedelju dana sve 

ustanove biti opremljene higijenskim sredstvima. Hvala! 

 

Agron Gashi – Onda mi dozvolite da vas još jednom pozdravim! Reč je o godišnjem finansijskom 

izvještaju od januara 2022. do decembra. Sa moje tačke gledišta ovde, kada je to proporcionalna 

podela na sela, vidim nešto i uradio sam jednostavnu računicu, samo brzo prolazeći, i vidim 

prioritete i kapitalne investicije koje su napravljene posebno u selu Bresanë a u sljedećim selima 

rangirano je najveće selo Bresana pa selo Brezne ili Kuki itd. Moje računice mi govore ovako, 

prioriteti koji su davani za prošlu godinu dostižu cifru od 265 hiljada eura, ali kada izvučemo 

podatke kao drugo selo, selo Brezne, iznos je manji od 100 hiljada. A to znači da su sredstva 

posvećena preko 150% više selu Bresane. Ovo je vjerovatno zbog činjenice da je gradonačelnik 

imao sreće što su načelnici uglavnom iz Bresane, ali sada dozvolite da pričam o 2023. godini, gdje 

je napravljen adekvatniji, primjereniji balans i ova velika distanca u investicijama. nije primećeno 

da će se za 2023. godinu uraditi u Bresani i selima koja slede posle nje. To znači da je 2023. godine 

planirano bolje i zato želim da se u narednim godinama, gospodine Dželadini, prioritet daju druga 

sela u kojima nedostaje osnovno pravo, nedostaje voda, nedostaje kanalizacija, najjednostavnije 

moguće stvari nedostaje, dok u drugim selima idu u planinama da kuvaju flije ili nešto drugo. 

Hvala! 

 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Gashi! Hoće li mi još neko uzeti reč? Ako nema, onda za reč se 

javlja i traži direktor Uprave, odnosno v.d. Uprave za obrazovanje. 
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Vetim Ramadani – Hvala, predsedavajući! Pošto jedan dio ostavljamo direktoru ekonomije i 

finansija da odgovori, za govornicom smo diskutovali o troškovima i robi i uslugama po godinama, 

tačnije šifri 13503, što se tiče računara, počinjem redom, što se tiče računarske opreme - da, strana 

7 šifra 13503 - za razliku od 2021. godine kada imamo rashod od 11.329 eura, u 2022. imamo 

povećanje na 25.493 eura. To je rezultat nabavke, kao što sam pomenuo u izvještaju o radu, to je 

rezultat nabavke savremene informatičke opreme za više od polovine opštinske administracije. U 

stvarnosti, ovaj iznos bi bio i veći da je vreme obećano i ugovor sa AQP ne bi bio raskinut već u 

oktobru, a onda bi se izvršilo kompletno snabdevanje preostalog dela opštinske administracije. 

Drugi pokretački faktor je rast cena na svetskoj berzi u smislu tehnološke opreme i bilo koje druge 

cene. Što se tiče šifre 13610, kancelarijski materijal, iako u 2022. godini imamo manju potrošnju 

nego u 2021. godini, odnosno sa 48 hiljada na 37 hiljada, uspeli smo da obezbedimo dovoljne 

zalihe, bilo službenog materijala ili papira, imamo i zalihe specijalnog papira koji koristi 

kancelarija civilnog statusa, za razliku od prethodnih godina gde smo imali vanredne probleme, 

kao posledica krize sa centralnim nivoom, tako da specijalnog papira opština Dragaš trenutno ima 

na lageru oko 35 hiljada primeraka, što čini da opština Dragaš ima luksuz da kreditira druge opštine 

na teritoriji RKS. 

Govorim sa činjenicama, imamo i dokaze, pre tri meseca smo pozajmili opštini Suva Reka skoro 

6.000 komada specijalnog papira koji se koristi za kancelariju civilnog statusa, što znači da smo 

uspeli da popunimo svoje zalihe, tako da smo spremni za svaku situaciju u vezi sa krizom i naši 

građani ne rizikuju da ostanu bez usluga koje su im potrebne. Što se tiče šifre 13640, sredstava za 

čišćenje, kao što možete vidjeti na grafikonu, sa 17 hiljada smo pali na 5.499, to je rezultat nabavke 

kada smo je napravili higijenskim materijalom, pošto smo u vrijeme kada je izvršena promjena 

lokalnoj samoupravi, praktično 6. aprila, ako se ne varam, istekao je ugovor firmi koja je ugovorila 

nabavku higijenskog materijala. I zbog toga smo se našli u takvoj situaciji, tražili smo jednokratnu 

nabavku kako bismo imali zalihe za cijelu godinu, a ta vrijednost je upravo ona vrijednost koja je 

plaćena da bismo dobili nabavku za godišnje. Što se tiče ulja za centralno grejanje i drva, verujem 

da nema potrebe pošto je gradonačelnik prilično dobro ilustrovao povećanje cena, posebno kada 

smo kupovali, o čemu smo razgovarali na prethodnoj sednici sa prof. pošto je kasnilo snabdevanje, 

cene su bile i na kraju godine, što znači da su cene bile astronomske. 

A to se bolje odražava na iznos sredstava koje smo uplatili. Što se tiče goriva kod automobila, 

ovdje je apostrofirano da je prijeđeno cca 600.000 kilometara, što je uz dužno poštovanje moram 
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reći čista manipulacija. Pokušavam da ilustrujem razlog. Za sve ove troškove Direkcija uprave za 

svako vozilo ima dnevnik vožnje, u koji se upisuje pređena kilometraža i kilometraža po povratku. 

Zapisuje se datum, razlog kuda službeno vozilo ide i lica koja se nalaze u službenom vozilu tokom 

prevoza. I ova stvar ostavlja traga na sve upotrebe službenih vozila, a pored toga i zahtjev koji se 

mora uputiti DA, zahtjev gdje svi, bilo da su korisnici iz ureda Skupštine, odnosno odbornici, 

predsjednici, direktori , bilo ko drugi ko je opštinsko osoblje, mora postoji razlog gde je to bilo i 

šta je usledilo. Dakle, manipulacija ovdje prestaje. S druge strane, pored ovih goriva za automobile, 

treba napomenuti da u ovu kategoriju troškova spada i prevoz učenika zajednice. Ima dva autobusa, 

ima jedan auto koji prevozi, i shodno tome, kroz ovo možemo punih usta reći da pomažemo i 

zajednici, nije tačno da su svi troškovi sa albanske strane. Ti troškovi autobusa, kada znamo da 

autobus košta više od službenog vozila, svi se oni odražavaju ovdje. Zatim, registracija vozila, 

osiguranje vozila i porez na registraciju vozila. Čak i zadnja šifra je 14010, to je održavanje i 

popravka vozila. 

U trenutku kada su sva službena vozila registrovana od strane službenika za imovinu, utvrdili smo 

da ima vozila kojima je registracija istekla skoro osam mjeseci. Instituciju koja bi trebalo da bude 

primer primene zakona i propisa, našli smo na neregistrovana vozila. Normalno, sve smo ih 

registrovali, sve smo ih osigurali, našli smo automobile koji nisu ni carinjeni, mogu navesti i 

primjere npr. auto GCPM-a Mitsubishi L 200 koji je bio donaciju američke ambasade i nije 

ugledao svjetlo dana već nekoliko godina, sve dok nismo kontaktirali ambasadu i uspjeli da to 

raščistimo. Dakle, troškovi održavanja uključuju i kamion kojim upravlja Agencija za upravljanje 

otpadom. Samo poslednji račun koji je doneo sector vatrogasaca, gde treba napomenuti da je to 

jedini kamion koji imaju u upotrebi, servis od 2.888 evra, nastao kao posledica izlaska na teren 

radi čišćenja puteva tokom zime. , uvijek govorim za prethodnu godinu. Zatim, što se tiče poreza, 

to su fiksne vrijednosti, mi te vrijednosti ne diktiramo, one idu prema veličini motornog vozila i 

dosijeu. To su fiksne vrijednosti koje sistem generiše samo za nas i mi plaćamo. Nadam se na 

razumijevanje, hvala! 

 

Uran Halimi: Hvala! G. Edin Kurt je tražio reč, a nakon njega je na minut tražio reč g. Nedžmidin 

Sejdilar. 

 

Edin Kurt – Mi iz Goranske zajednice koji ne razumemo Albanski jezik i koji koristimo slušalice, 

imamo problem sa prevodom. Ne možemo sve da razmemo šta kolege pričaju. Kolega koji je u 

kabini, verujem da je nov i verujem da mu je potrebno malo vremena da se prilagodi i uzme ritam. 

Dolazimo u situaciju da pola stvari ne razumemo. Ako može da se to reši.   

 

Nedžmidin Sejdilar – Obzirom da sam se osetio prozvanim kada ste rekli da troškovi u vezi goriva, 

kada ste rekli da gospodin koji je postavio pitanje u vezi goriva ima za cilj da manipuliše javno 
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mnjenje. Ja gospodine direktore postavljam pitanje na osnovu onoga što ste vi meni dali u ovom 

izveštaju. Ako u ovom izveštaju piše da su troškovi za gorivo oko 79.000 EUR i kada to podelimo 

sa cenom koju ste malopre rekli od oko 1,59 Euro, mi dobijamo više od 50.000 EUR goriva. 

Verovatno ti autobusi koji prevoze decu iz nevećinske zajednice troše oko 45.000 litara. 

 

Vetim Ramadani – Nisam hteo ni da odgovaram, ali pošto tražite još detaljnije informacije o 

trošenju ovog ulja, verovatno sam zaboravio da pomenem, ne biste uopšte replicirali, dogovorili 

smo se o razumevanju sa turski KFOR i ovim sporazumom su omogućili otvaranje novog puta za 

aktiviranje stadiona Graniqari, što je dugogodišnji zahtev ovdašnje Skupštine. Kao rezultat toga, 

postignut je dogovor da opština, budući da nema sredstava i nije planirala otvaranje te trase, 

finansira otvaranje ovog puta kroz nabavku derivata. Dnevni derivat, ovde sam doneo i fakture, 

zahteve i zapisnike za svaki put, svaku transakciju koju je uradio turski KFOR, a minimalno 

potrošen iznos za otvaranje ovog puta je 5.500 litara. Samo jednom aktivnošću potrošeno je 5.500 

litara. Ovo sam uzeo samo kao ilustraciju da vam pokažem kuda idu sredstva, mi smo otvoreni za 

svaku odgovornost za svaki trenutak i za svaki projekat, i svaki potpis gdje je stavio direktor 

uprave, vjerujem cijela lokalna samouprava. Inače, za bilo kakva pojašnjenja ili nedoumice, 

otvoreni smo svaki dan, razgovaramo. Ništa što radimo ne može biti tajna za Skupštinu opštine, 

stvarna saradnja među nama je bolja za nas, a mi bolje vladamo. Ali, treba napomenuti, jedini 

argument, jer dnevna potrošnja opreme turskog KFOR-a iznosi 330 litara. U trenutku kada su stigla 

dva vozila, jer je prvobitno buldožer korišćen za trasiranje staze, utrošak je bio 330 litara, u 

trenutku kada je stigao i buldožer, onaj iza buldožera, bili smo primorani da snabdevamo 660 litara 

dnevno. . To dokazujemo zapisnicima, sa svime, priložili smo memorandum o razumijevanju i sve 

ostalo. Hvala vam puno! 

 

Nexhat Selaj – Zdravo opet! Direktore, slušao sam vas pažljivo, hteli ste malo da nas urazumite, 

ali morate biti odgovorni prema građanima. Rekli ste da je nabavka drva, peleta, goriva kasno 

doneta, a rast cena je to učinio tako visokim. Nismo mi krivi za ovo, rekli ste da će isporuke biti 

dosta ranije od prethodne vlade, a ovo kašnjenje se snosi kao vaš teret jer su drva stigla u novembru 

i decembru i cijene su bile visoke, pa evo imamo samo mali razlog, pošto smo prošli kroz to i 

pričali o ovoj temi nekoliko puta, nisam hteo da stanem, ali samo sam hteo da sugerišem da nismo 

mi krivi, vi ste krivi , sad vi i izvodjaci, kako ste se dogovarali sa dobavljacima to je nesto drugo., 

hvala! 

 

Samidin Xheladini – Poštovani delegati, na strani 7 imamo i izvještaje o potrošnji iz prethodnih 

godina, zapeli su mi za oko i uvijek sam ih analizirao, ali zašto ne vidite neke enormne uštede npr. 

kod ostalih usluga ugovaranja od 93 hiljade do 80 hiljada, nameštaj manji od hiljadu evra od 53 

hiljade do 40 hiljada, ostala oprema od 250 hiljada do 49 hiljada, kancelarijski materijal od 48 

hiljada do 37 hiljada, službeni ručak od 62.615, medicinski materijal od 243 hiljade do 68 hiljada, 

sredstva za čišćenje od 30.000 na 5.499, ulje za centralno grijanje sa 141.000 na 127.000 iako su 

cijene porasle, i održavanje lokalnih puteva sa 78.000 na 2.160 itd. Hvala! 
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Uran Halimi – glasanje-pauza… Hvala, gospodine Dželadini! Poštovani delegati, pošto je sva 

diskusija iscrpljena, stavljamo je na glasanje. Ko je za drugu tačku dnevnog reda? Ko je protiv? 

Uzdržanih? Onda, smatram da sa 12 glasova za, 1 protiv i 10 uzdržanih, prolazi i druga tačka 

dnevnog reda. Poštovani delegati, molim vas da napravite pauzu do 13:30. 

 

Što se tiče informacija, u vezi sa uredbom o korišćenju nepokretne imovine opštine za manje od 

godinu dana, obaveštavam vas da je i ova uredba sastavljena, u stvari izvršna vlast ima pravo da 

napiše propis, samo saglasnost se traži od Skupštine. Kancelarija skupštine je uručena na zakonit 

način i pozivam vas da uzmete reč pre nego što stavimo na glasanje. Ako ne, onda stavljamo na 

glasanje, ko je za ovu uredbu? Ko je protiv? Uzdržanih? Napominjem da sa 15 glasova za, sa 1 

protiv i sa 6 uzdržanih, treća tačka prolazi. Prije nego što pređemo na konačnu tačku, imamo i 

prijedlog gospodina Mehmeta Spahiua za formiranje komisije za izbor direktora škola, ako neko 

želi da razgovara o ovoj tački? Dva minuta do podjele materijala koji se odnosi na ovu tačku, koju 

smo ranije stavili na dnevni red. 

 

Nedžmidin Sejdilar – Zamolio bi direktora da mi date ovaj materijal preveden, jer ja od ovoga 

ništa ne razumem. 

 

 

Uran Halimi – Ako još neko želi razgovarati u vezi pomenutog prije nego što stavimo ovaj 

prijedlog na glasanje? Hajde da damo parlamentarnoj grupi PDK malo vremena, treba vam malo 

vremena. 

 

Driton Ademi – Hvala, predsedavajući! Što se tiče druge tačke, nemam nipta lično povodom 

ovoga, ali znam da je savet roditelja u formiranju, ne znam da li je izabran niti da li je njegova 

selekcija izvršena, čak i ako je mandat koliko traje mandate te komisije saveta roditelja? Jednu 

godinu. Pa kad smo već kod toga, ako je Ajazu istekao mandat, onda ga treba zamijeniti neko 

drugi. 

 

Uran Halimi: Što se tiče informacija, ovdje ne bi trebala biti godina, već školska godina, razumiješ 

li, zaboravio si napisati riječ školska godina. Jeli tako, ok. 

 

Vetim Ramadani – Hvala, predsedavajući! Što se tiče mandata, školska godina nije upisana, iz 

razloga što školske godine nisu bitne u postupcima DKA, bitna je kalendarska godina, dakle 

postoji jednogodišnji mandat. Što se tiče gospodina Ajaza Myrtezana, on je blagajnik saveta 

roditelja u školi u selu Blač, izabran je za blagajnika u osnovnoj školi "Ilmi Bahtijari". Hvala! 

 

Uran Halimi: U redu, gospodin Nexhat Selaj je tražio reč. 
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Nexhat Selaj – Hvala još jednom! U vezi članova, prvom i drugom, drugom članu koji sam želio 

da komentarišem, nemojmo uraditi nešto nezakonito. Samo sam hteo da pitam, da možda protiv 

njega nemamo neki krivični postupak i prijava, ne smemo da uradimo nešto loše. 

 

Uran Halimi: Reč je zatražio gospodin Shpetim Hajredini, a nakon njega Jetmir Ajdini. 

Shpetim Hajredini – Još jednom pozdrav svima! Poštovani direktore Vetim, sada ste nam doneli 

dva materijala na ovoj sednici, prvi je administrativno uputstvo i prelazimo direktno na tačku 9, 

član 6, gde je pojašnjeno i detaljno dato, imenuje se komisija za izbor konkursa, za obrazovne 

ustanove koje su podređene opštini, na predlog ODO-a. Članove komisije iz ODO-a može 

imenovati Skupština opštine na jednu školsku godinu. Ne grešim ja jer to dobro vidim i dobro i 

čitam. Dok drugi materijal koji nam je sada dat, predlog za imenovanje komisije za izbor, vaš 

potpis, znači da će mandat komisije trajati jednu kalendarsku godinu, rekli ste, kalendarska 

godina počinje 01.01. od godinu dana, završava se 31.12. te godine školska godina počinje 

koliko znam 1 septembar a završava se u junu. To nije isto. Samo sam rekao, da ne bih imali 

problema sa zakonom, što se mene tiče, nema šta... da, da, u redu je, ali školska i kalendarska 

godina se razlikuju, Moramo da budemo jasni, da nemamo problema sa zakonom, inače nemam 

ništa protiv ovoga. 

 

 

Uran Halimi – Poštovani direktore, školska godina se završava 31. avgusta, dok se kalendarska 

godina završava 31 decembra, nije isto, ako si napravio tehničku grešku možete je popraviti, što 

se tiče sličnosti između ove dve, razlika je velika. 

Vetim Ramadani – Što se tiče člana 6, komisiju za izbor, proces izbora direktora i zamenika 

direktora u IEAAP koordinišu ODO, MONT itd. Treća tačka kaže da je izborna komisija, a ne za 

konkurs za koji ste rekli, komisija za izbor obrazovnih ustanova, u svim školama koje su 

podređene opštini, ima ovaj sastav: dva člana opštine koje predlaže ODO i odobreni od strane 

Skupštine opštine, objašnjava prvi, drugi, treći član. Član komisije zaposlen od strane ODO-a je 

ujedno i predsednik komisije. Član MONT-a koga određuje MONT, nakon što je dobio zvanično 

obaveštenje od ODO, što se može videti u nacrtu predloga. O kojoj tački AU govorite? Nije 

problem, na strani 90 u tački devet, imenuje se Komisija za izbor na konkurs za obrazovno 

ustanove koje su podređene opštini, na predlog ODO-a, članove komisije ODO može imenovati 

Skupština opštine za školska godina. U cilju podrške radu komisije za izbor, MONT priprema 

posebne smernice u roku od tri meseca od stupanja na snagu ove odluke. Dobro, nije problem, 

možda je greška, poboljšaćemo je, ali uopšte nije problem. 

Uran Halimi – Hvala, direktore! Ovde imam samo jednu nejasnoću, kod drugog člana kaže da 

mora da postoji predstavnik saveta roditelja na nivou opštine. Da li je dotična osoba predstavnik 

roditelja na opštinskom nivou? Da, na opštinskom nivou, u redu. Dakle, nastavljamo, hoće li neko 
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drugi uzeti reč? Poštovani delegati, oni koji žele da uzmu reč neka govore za govornicom. Ranije 

je za reč tražio gospodin Jetmir Ajdini, posle njega Driton Ademi, a zatim Nedžmidin Sejdilar. 

Jetmir Ajdini – Zdravo ponovo! Mislim da sam zbog ovih neizvesnosti na početku predložio da 

se ova tačka dnevnog reda odloži za sledeću sednicu. Da bih delegati imali materijal, zatim bi 

imali imena svih članova komisije, da bi ih razmatrali pre sednice. Trenutno vidim da svi imamo 

neke nejasnoće, to je nešto zakonsko što treba formirati, da... zašto da nam MALS vrati ne-

zakonito, jeste komisiju koju formiramo, glasamo za nju. Mislim da kod većine kolege delegata 

ima nejasnoće, tako da je bolje da se odloži za sledeću sednicu. 

Driton Ademi – Hvala  predsedavajući! Još jednom, vraćam se, g.Vetim, na devetu tačku. Da li je 

Ajaz Myrtezani član osnovne škole Blač ili je na opštinskom nivou? I drugo pitanje, ako ima nešto 

u prošlost, odnosno u procesu, bez obzira, onda nam se to, tj.ova Odluka vraća. Pa, zašto da ovo 

opet donesemo na sledeću sednicu... Ja vas pitam, ne mogu da budem član saveta roditelja u 

Bresani, i danas u Dragašu, dok nisam član centralnog opštinskog saveta. Ovo hoču da mi objasniš 

pojedinačno. Da li je član lokalnog saveta roditelja u Brodosavcu, konkretno u Blaču, ili je na 

centralnom nivou 

 

Nedžmidin Sejdilar – Poštovani delegati, ova tačka je klasičan primer neozbiljnosti izvršne vlasti. 

Mi smo još na početku trebali da ovu tačku odložimo za neku drugu sednicu, na način da ozbiljnije 

pristupimo kreiranju ove komisije. Ovde vi pokazujete da imate glasove i da možete da uradite šta 

god hoćete. Na početku sam rekao, da sam ja kao delegat na opozicionoj strani i došao za ovom 

govornicom i predložio izmenu i dopunu dnevnog reda, imalo bi smisla, ali vi ste vlast. Vi ste 

zajedno sa predsednikom skupštine pripremali ovaj dnevni red, zašto blagovremeno niste to uradili 

i dostavili nam materijal da možemo da razmatramo sada. Ovo je slično kao jedan radnik koji se 

sprema da radi u pekaru i obuče ono belo odelo da se raspravlja sa testom a kada stigne na posao 

njegov posao je da šije benkice za bebe. Tako i ovo izgleda kod nas. Vi nam ovde demonstrirajući 

političke sile, imajući glasove u skupštinu, namećete da formiramo komisiju koju nismo ispitali, 

niti znamo kako i šta. Ovi članovi koji su predloženi u komisiji, da li mi imamo uopšte njihove 

biografije. Da li znamo ko su ti ljudi. Jednostavno, mi ovde moramo da radimo onako kako vi 

želite da izglasamo i završimo. Nisam imao nameru da se javljam za reč ali niti sam mogao da 

nemo sedim i ćutim i da narod gleda ovu stramotu tu kako nepripremljeni dolazimo na sednicu 

skupštine. 

Vetim Ramadani – Driton, kako sam vas i ranije obavestio, on je blagajnik saveta roditelja u OŠ 

"Ilmi Bahtijari" u selu Blač. Ako predlog ne stoji, možete da odete i proverite, i posle dođite i 

recite nam. Pa ti nisi revizor, nisam ni ja, imam pravo u svojstvu V.D. direktora ODO da 

pošaljem predlog Skupštini, ovo je moje pravo, poslao sam predlog, trenutno se pojavljuje nešto 

drugo... da li je druga osoba, g.Faton Nafezi, da li je on člana komisije, ko može da garantuje da 

sutra može da počine delo koje nije u skladu sa zakonom, ne možemo na to uticati. 
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Uran Halimi – Pogrešno ste razumeli, nije problem dotičnog, ali ovde piše, samo da pojasnimo, 

ne shvatajte lično, piše treba da bude predstavnik saveta roditelja na nivo opštine. 

Vetim Ramadani – Sve škole, saveti roditelja svih škola su predstavnici na opštinskom nivou, 

ističe se da jedan član, nije precizirano da mora biti član. 

 

Uran Halimi – Ovaj, da li je predstavnik saveta roditelja ili blagajnik? 

 

Vetim Ramadani – Predsedavajući, hajde bolje da pokrenemo  razgovor i diskusiju na ovaj način. 

Ova predlog-odluka, nije, čak i ako dobije saglasnost od Skupštine opštine, moramo da ga 

pošaljemo MONT-u, jer oni če poslati drugog člana. U momentu kada šaljemo odluku dotični 

moraju da prilože svoje CV biografije, onda da taj materijal pošaljem u ministarstvo, i dokažu 

pozicije koje dokazuju da ih imaju, ovo je možda i najbolja kontrola koja može da se desi za ovaj 

proces. Ja sam ti rekao, da, to je moja reč protiv tvoje, 

 

Uran Halimi – Ne govorite to, direktore. Ako kažete da je ovo predstavnik saveta roditelja na 

opštinskom nivou, mi smo u redu, vi kažete nešto drugo. 

 

Vetim Ramadani – Ovo je predstavnik roditelja na nivou opštine, u skladu sa administrativnim 

uputstvom. 

 

Uran Halimi – Hvala, to nam je trebalo. Nastavljamo, samo minut, g.Selaj. 

 

Nexhat Selaj – Zdravo ponovo! Žao mi je, Vetim, što ti se obraćam, ali nisi iz ove oblasti, ne 

kažem da ne razumeš, ali toliko poznaješ pravilnik. Sve osnovne škole imaju svoje direktore, 

imaju svoje predstavnike. Predstavnici svih škola imenuju predstavnika opštine. U AU se traži, 

daje se pojašnjenje, traži se, možda traži pomoć, možete nam dati objašnjenje, potrebno je da 

bude centralni član. Ako je član OŠ „Ilmi Bahtijari“ u Blaču, ovde je greška. Ako je centralni 

član, onda je to s pravom. Ako nemate informacije slobodno pitajte, nije problem, sačekaćemo 5 

minuta, 10 minuta, pitajte, dobijte pojašnjenje i dajte nam obaveštenje. Nije meni to za bilo 

kakvu osvetu ili bilo šta, znam sigurno da sve škole imaju svog predstavnika, ti predstavnici 

biraju centralnog predstavnika. Ovde je, na osnovu ovog člana, potreban centralni predstavnik. 

On je i na nivou opštine, predstavlja školu. Nemamo ništa protiv, nemojte me pogrešno shvatiti. 

Hvala vam! 

Agron Gashi - Onda vas još jednom pozdravljam! U tački 3.1 koju ste ranije pomenuli kaže: dva 

člana opštine koje predlaže ODO-a i odobrava Skupština opštine, prvi član je predstavnik ODO-

a, dok drugi član daje tri opcije da ko je može biti, jedan kaže da je direktor škole, dva kažu da je 

stručnjak za visoke rezultate, a ispod tri navode da bi mogao biti iz veća koje predstavlja na 

opštinskom nivou. I nema mnogo dilema o čemu se toliko raspravlja. Sada je ODO, u stvari 



22 | P a g e  
 

opštinska vlast, pustila kandidate koje su nam doveli, i ako nešto krene naopako, oni se ponovo 

vrate i nema ništa loše. 

 

Uran Halimi – Mnogo vam hvala! Daj nam ovo. Međutim, ovaj predlog stavljamo na glasanje sa 

ovim članovima koji su nam dostavljeni. Ko je za ovu tačku dnevnog reda, zaista, ko je za ovaj 

predlog? Ko je protiv? Uzdržani? Dakle, imamo 13 glasova za, 7 protiv i 2 uzdržana. Sačekajmo 

iz MALS-a šta nam kažu. U svakom slučaju, hvala puno! Imamo i konačnu tačku. Ako će neko 

uzeti reč sa mnom i raspravljati o bilo kom pitanju? Ako ne... da, gospodin Sejdilar je tražio reč. 

 

Nedžmidin Sejdilar – Gospodine predsedavajući, ne znam da li vas sećanje dobro služi ali na 

prošloj sednici kada smo raspravljali o prebacivanju sredstava iz 2022 godine u 2023 godinu, vi 

moj predlog niste stavili na glasanje. Ja sam imao jasan predlog da se sredstva redestiniraju, a vi 

ste tada cinično rekli da ćete taj predlog dati na glasanju pod tačku eventualno. Ja se osećam 

diskriminisanim zbog tog vašeg poteza i meni je zaista žao što gospodin Jonuzi nije ovde, jer 

jedino gospodin Jonuzi, kao zamenik predsedavajućeg ima pravo da da svaku odluku na ustavno 

tumačenje. Ali ja ću to od njega zahtevati pismenim putem i zaista tražim da se ta nepravda koju 

ste mi učinili promeni. 

 

Shpetim Hajredini - Iskoristiću ovaj trenutak, pošto smo dva dana bliže velikom mesecu 

Ramazanu, čestitam  mesec Ramazan, lak i da nam se primi post, da posle Ramazana krenemo 

dobrim radom! 

Uran Halimi – Hvala, gospodine Hajredini! Želim da vam čestitam mesec Ramazana, doviđenja 

nakon praznika... ustvari želim da vam čestitam Bajram ovdje, vidimo se poslije Bajrama! 

 

 

 

 


